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Spotkania Zarządu

Gościem  marszałka  Adama  Jarubasa  będzie  Marek  Mika,  prezes  zarządu   Koneckiego  Stowarzyszenia  Wspierania
Przedsiębiorczości. Mowa będzie o utworzeniu funduszu pożyczkowo – poręczeniowego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego.
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Przedsiębiorczości. Mowa będzie o utworzeniu funduszu pożyczkowo – poręczeniowego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego.

Wstępnych  projektów  złożonych  przez  gminę  Oksa  do  współfinansowania  ze  środków  Regionalnego  Programu
Operacyjnego dotyczyć będzie rozmowa marszałka Adama Jarubasa z wójtem Tadeuszem Soboniem. – Pozyskane
środki chcemy przeznaczyć na budowę wodociągów i kanalizacji oraz sali gimnastycznej przy szkole podstawowej w
Węgleszynie – powiedział przed spotkaniem wójt Soboń.

Marszałek  spotka  się  także  z  burmistrzem Bodzentyna Markiem Karkiem.  Omówione zostaną sprawy związane z
rozwojem miasta i gminy.

* * *

Wicemarszałek Zdzisław Wrzałka weźmie udział w posiedzeniu Rady Społecznej Świętokrzyskiego Centrum Psychiatrii
w Morawicy.

* * *

Pozyskania  funduszy unijnych na modernizację  Wydziału  Pedagogicznego i  Artystycznego Akademii  Świętokrzyskiej
dotyczyć  będzie  spotkanie  Marcina  Perza,  członka  Zarządu  Województwa  z  dziekanem  wydziału  prof.  dr  hab.
Zdzisławem Ratajkiem i prodziekanem ds. ogólnych prof. Januszem Królem.


